
Spoštovani  g. Aleksander Svetelšek, 

 

menim in zagovarjam, da morajo kinologi  vedeti vsa prava dejstva  in vso resnico 

preden se odločijo za katerega kandidata bodo volili.  Kandidati za mandatarja in 

morebitnega predsednika KZS  smo jim vsaj iz moralno etičnih razlogov  to dožni 

predstaviti in povedati. 

Najprej naj komentiram tvoj zadnji stavek: »Zato bi predlagal malo spoštovanja do 

volitev, za katere se tako trudiš, da jih nebi bilo.« 

Spoštujem te, vendar  to spoštovanje še ne more biti razlog, da bom kinologom 

zamolčal pomembna neizpodbitna dejstva.  

V skladu z mojimi pooblastili bi skupščino lahko preklical vendar je ne bom ! Volilna 

skupščina bo 23.10.2016 !  Člani Upravnega odbora, kot jaz osebno, se zavedamo, 

da je zaradi nasprotujočih si pravnih mnenj glede trajanja našega mandata prišlo do 

delikatne situacije in prav zaradi tega smo zadevo prepustili v odločanje skupščini.  

Nepravilnosti pri gradbeni investiciji za katero je znano, da je bila veliko predraga, so 

bile naznanjene državnemu tožilstvu, ki je na osnovi trdnih dokazov sprožilo 

preiskavo. V fazi preiskave sem te zaprosil, da policiji podaš izjavo o takratnih 

dogodkih in dostaviš gradbeno ponudbo katero si hotel predstaviti na  28. redni seji 

UO dne 21.1.2013 in si jo umaknil.  Po pričevanju prisotnih je bila ta ponudba 

bistveno cenejša od ponudbe podjetja Treven, ki ste jo kot najugodnejšo na isti seji 

soglasno potrdili. V najinem medsebojnem pogovoru si tudi meni osebno  povedal,  

da je bila gradbena ponudba pridobljena s tvoje strani cenejša za več kot 30% 

kot ponudba gradbenega podjetja Treven. Izjavo za policijo nisi hotel podati, prav 

tako si mi rekel, da gradbene ponudbe ne najdeš več. Zaprosil sem te, da poskušaš 

ponudbo pridobiti od tistega podjetja, ki jo je takrat sestavilo. Tudi na to nisi pristal. 

Sedaj te javno sprašujem in želim, da kinološki javnosti odgovoriš na naslednja 

vprašanja: Zakaj si umaknil cenejšo gradbeno ponudbo?  Zakaj nisi vztrajal, da se ta 

cenejša gradbena ponudba zavede v zapisnik Upravnega odbora?  Zakaj o tem nisi 

obvestil Nadzornega odbora?  Zakaj si vse to zamolčal in se še danes delaš 

nevednega? 

Verjamem, da odgovorov na gornja vprašanja ne bomo dobili,  saj kot takratni 

podpredsednik -  funkcionar KZS  in človek, ki ima večletne izkušnje z vodenjem 

velikih poslovnih sistemov dobro veš kaj pomeni dejanje opustitve dolžnega 

ravnanja. 

Na tvojo pobudo sva se sestala v Kopru kjer si me seznanil, da preklicuješ soglasje 

za sodelovanje v moji sestavi Upravnega odbora zaradi tega ker boš sam kandidiral. 

Istočasno pa si me povabil k sodelovanju kot podpredsednika v tvojem Upravnem 

odboru. 



Verjel sem, da bi skupaj lahko naredila nekaj dobrega za slovensko kinologijo, 

vendar s pravimi ljudmi na pravih mestih. Seznanil sem te z dejstvom, da sem po 

dveh letih »intenzivnega« vodenja Zveze  spoznal vse »kinološke lobije«, njihove 

povezave in interese, ki pa niso naklonjeni dobrobiti kinologije, temveč le osebnim 

interesom. Seznanil si me s tvojim programom in z nekaterimi imeni, ki bodo 

sodelovali v tvoji ekipi. Jasno sem ti povedal zakaj zavračam ponudbo za 

sodelovanje in sicer zaradi tega, ker imaš okrog sebe ljudi, ki izhajajo iz »kinološkega 

lobija« in zaradi tvojega programa dela, ki ne ponuja nobenih konkretnih rešitev za 

slovensko kinologijo. Največ pozornosti si posvetil prihajajoči evropski razstavi leta 

2020. Od tebe sem zahteval jasno opredelitev kako bo z že uvedenimi tožbami zoper 

tiste, ki so oškodovali KZS. Povedal sem ti, da gre za velike vsote denarja. Z 

nejasnim in dvoumnim odgovorom »moji odvetniki bodo preučili smiselnost tožb« si 

mi dal jasno vedeti tvoje oziroma »vaše« namere. Glede na zgoraj navedeno in to, 

da imaš v svoji ekipi ljudi, ki so direktno odgovorni  za nastalo škodo, je »usoda« tožb 

v naprej znana. Ljudje, ki zate lobirajo in sestava tvoje ekipe daje še »slepim 

videti«, da se za tvojo kandidaturo skrivajo »strici iz ozadja«. Upam, da bodo to 

pravočasno uvideli tudi vsi slovenski kinologi. 

Na volitvah bo po vsej verjetnosti prišlo do »drugega kroga«. Glede na obljubljeno 

podporo sem prepričan, da se bom prebil v »drugi krog« volitev. V primeru pa, da mi 

to ne uspe, že sedaj dajem vso mojo podporo predsedniškemu kandidatu Boštjanu 

Penku in moje podpornike naprošam, da mi bodo pri tem pomagali. 

 

 

Egon Dolenc, Predsednik KZS 

 

 

Prvačina dne 13.10.2016 

 

  

 


